
lZápisnica  
 

z  verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Podbieli  
zo dňa 09. apríla 2010 

 
Prítomní:   
JUDr. Jozef Domiňák – starosta obce   
Poslanci:   Ing. Iveta Kanderková, Bc.Pavol Kudzbel, Peter Kontra, Pavol Loffaj, Daniel Bebej, 
Jozef Domiňák 
Hl. kontrolór:  Viera Bebejová  
Neprítomní poslanci: Ján Poštek – ospravedlnený  
Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny   
 
K bodu číslo 1: Otvorenie  
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák  privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a občanov obce. 
Konštatoval, že sú prítomní šiesti poslanci, jeden je ospravedlnený, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
•K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania 
Starosta obce oboznámil prítomných s navrhovaným programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 
Poslanec Pavol Loffaj navrhol doplniť program o bod „žiadosti občanov“, nakoľko bola Obci 
Podbiel doručená žiadosť Daniela Mintála, bytom Vansovej č.749, Nižná o odkúpenie pozemku. 
Starosta  navrhol tento bod ako bod č.8 a body 8-10 označiť ako 9-11. Hlasovaním „za“ 
navrhnutú zmenu programu boli všetci prítomní poslanci. Všetci prítomní poslanci následne 
hlasovaním „za“ odsúhlasili celý program rokovania. 
Začalo sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.  
 
K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  
Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Pavla Loffaja a Jozefa Domiňáka. Hlasovaním „za“ Pavla Loffaja 
boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania. Hlasovaním „za“ Jozefa Domiňáka boli 5 poslanci, 1 sa zdržal hlasovania.  
Starosta obce JUDr. Jozef Domiňák určil za overovateľov zápisnice poslancov Bc. Pavla Kudzbela 
a Daniela Bebeja.  Za zapisovateľa zápisnice určil Mgr. Patríciu Korčuškovú. 
 
K bodu číslo 4:  Schválenie Vnútorného predpisu Obce Podbiel na vybavovanie sťažností 
Návrh vnútorného predpisu bol vypracovaný z dôvodu prijatia nového zákona NR SR 
o sťažnostiach č. 9/2010 Z.z., ktorá ukladá povinnosť obci mať takýto predpis schválený obecným 
zastupiteľstvom. Tento návrh bol poslancom včas doručený. Starosta vyzval poslancov, aby sa 
k nemu vyjadrili. Nikto nemal pripomienky. Hlasovaním „za“ schválenie Vnútorného predpisu 
Obce Podbiel na vybavovanie sťažností boli všetci prítomní poslanci. 
 
K bodu číslo 5:  Schválenie Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva 
Starosta objasnil, že z dôvodu novely zákona o obecnom zriadení č. 102/2010 Z.z. boli do 
rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva zapracované všetky potrebné zmeny. Návrh 
rokovacieho poriadku v novom znení bol poslancom doručený. Starosta otvoril k tomuto bodu 
diskusiu. Nikto sa neprihlásil. Starosta dal hlasovať. Hlasovaním „za“ schválenie Rokovacieho 
poriadku Obecného zastupiteľstva v Podbieli boli všetci prítomní poslanci.  
 
K bodu číslo 6:  Prerokovanie správy hlavného kontrolóra obce 
Starosta informoval, že hlavná kontrolórka obce pani Viera Bebejová požiadala o zaradenie 
Správy o výsledkoch kontroly čerpania dotácie z obce pre TJ ŠK Podbiel za rok 2009 na 
rokovanie obecného zastupiteľstva. Starosta obce informoval o tom, že dotácia bola zaslaná na 
účet TJ ŠK Podbiel a použitá TJ na úhradu nákladov. Účtovníctvo podľa jeho slov vedie predseda 
TJ ŠK, ktorý však neposkytol hlavnej kontrolórke k nahliadnutiu pokladničnú knihu. Hlavná 
kontrolórka, ani poslanci nemali žiadne pripomienky. Tento bod berú poslanci na vedomie.  
 



K bodu číslo 7: Schválenie zásad pre prideľovanie stavebných pozemkov v lokalite Pod 
Pálenicou 
Starosta informoval, že stavebná komisia s cieľom riešenia prideľovania pozemkov v stavebnej 
lokalite Pod Pálenicou na svojom zasadnutí navrhla zásady prideľovania stavebných pozemkov 
v tejto lokalite. Predseda komisie pán Peter Kontra ich prítomným prečítal. Do diskusie sa prihlásil 
poslanec Daniel Bebej, ktorý sa pýtal, či nie je možné zakomponovať podmienku lehoty na 
výstavby rodinného domu. Starosta objasnil, že táto sa nedá uplatniť. Vyslovil však predpoklad, že 
obec nebude začínať s výstavbou inžinierskych sietí, pokiaľ nebude započatá výstavba, resp. 
vydané stavebné povolenie na určitý počet domov. O tom bude zrejme rozhodovať obecné 
zastupiteľstvo. Do diskusie sa zapojili aj prítomní občania. Starosta podal v závere návrh uložiť 
stavebnej komisii prehodnotiť podané žiadosti občanov o pridelenie stavebných pozemkov 
a pripraviť na nasledujúce rokovanie obecného zastupiteľstva návrh na pridelenie stavebných 
pozemkov jednotlivým žiadateľom.  Hlasovaním „za“ boli všetci prítomní poslanci.  
   
K bodu číslo 8:  Žiadosti občanov 
Starosta objasnil, že bola na obecný úrad doručená žiadosť Daniela Mintála o odkúpenie pozemku 
vo vlastníctve Obce Podbiel pri jeho drevenici súp.č.81 v Podbieli. Uviedol, že žiadosť bola 
prerokovaná na zasadnutí finančnej komisie. Ing. Iveta Kanderková prečítala stanovisko komisie, 
ktorá doporučuje obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť zámennú zmluvu medzi Obcou Podbiel 
a Danielom Mintálom, ktorý je podielovým spoluvlastníkom dvoch parciel v lokalite Pod 
Pálenicou, pričom rozdiel vo výmere doplatí žiadateľ v sume 0,66 € za 1 m2. Starosta objasnil, že 
v tomto prípade ide o protinávrh obce vo vzťahu k žiadosti Daniela Mintála. Keďže nikto 
z poslancov nemal k veci žiadne pripomienky, dal o tomto návrhu hlasovať.  Hlasovaním „za“ boli 
všetci prítomní poslanci. 
 
K bodu číslo 9:  Informácie starostu obce 
Starosta informoval prítomných o : 
azamestnávaní znevýhodnených nezamestnaných občanov v súčinnosti s ÚPSVaR Námestovo 
v súlade s novelizáciou zákona o zamestnanosti, 
bnovelizácii zákona o obecnom zriadení, 
cpríprave spoločného projektu k triedenému zberu odpadov a likvidácii bioodpadu s obcami 
Zuberec, Habovka a Or.B.Potok, 
dpožiadavkách na financovanie investičných akcií obce a údržby a opráv objektov obce na rok 
2010, 
edoručených žiadostiach občanov obecnému úradu, 
fvýzve obecného úradu na doplnenie žiadosti MUDr. Janky Slamkovej a MUDr. Janky Kubišovej 
o odkúpenie pozemku od Obce Podbiel, 
gliste Jána Murinu vo veci príspevku do obecných novín. 
Do diskusie sa prihlásil poslanec Pavol Loffaj, ktorý sa opýtal na riešenie situácie ohľadne 
chodníka na Ulici. Starosta informoval o stave plánovanej rekonštrukcie koryta potoka. Tento 
problém bude predmetom riešenia pravdepodobne až v nasledujúcom volebnom období.  Poslanci 
berú tento bod na vedomie.  
 
K bodu číslo 10:  Interpelácie poslancov a občanov 
Starosta vyzval poslancov do diskusie. Poslanec Daniel Bebej sa pýtal na riešenie situácie ohľadne 
mosta ponad rieku Orava. Starosta informoval  o pripravovanom projekte na jeho rekonštrukciu, 
ktorá bude prebiehať v spolupráci so všetkými subjektmi, ktorí tento most užívajú. Do diskusie sa  
nikto viac neprihlásil. Tento bod berú poslanci na vedomie. 
 
K bodu číslo 11:   Záver 
Starosta poďakoval prítomným poslancom a občanom obce za účasť a ukončil rokovanie 
obecného zastupiteľstva. 
 
 



 
 
Overovatelia zápisnice:  Bc. Pavol Kudzbel  ............................ 

 
     Daniel Bebej                      ............................ 

 
 
 
 
 
             JUDr. Jozef Domiňák  
          starosta  obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Prílohy : - uznesenie číslo 2/2010 

  - pozvánka 1 ks 
  - prezenčná listina 2 ks 
  - vnútorný predpis Obce Podbiel na vybavovanie sťažností 
  - rokovací poriadok Obecného zastupiteľstva v Podbieli 
  - správa hlavného kontrolóra  
  - žiadosť Daniela Mintála 
 


